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Vážení spoluobčané Černé Hory, 
jsme zpět z tábora. Bylo to báječné. 
Opět, stejně jako minulý rok, jsme 
byli společně s 1. oddílem „Naděje“ 
z Vysočan na tábořišti „Na čolčí 
stezce“ kousek od Bohuslavic. 
Nakonec nás na táboře bylo 60, po 
dvaceti dětech z Černé Hory a 
Vysočan a dvacet rádců, kteří 
perfektně zajišťovali program a 
chod tábora. 

Středověká celotáborová hra volně 
inspirovaná skutečnou historií kraje 
se myslím vydařila. Některé postavy, 
které děti na jejich putování 
provázely, si budou asi ještě dlouho 
pamatovat, stejně jako zakončení v 
tajemných sklepeních místního 
kláštera. Kromě celotáborové hry 
probíhaly všechny tradiční i méně 
tradiční činnosti skautského tábora, 
jako jsou noční hlídky, příprava 
dřeva, vaření, táborové ohně, 

koupání v rybníce, jízdy na lodi i na 
koni, zpívání a hraní na kytary, 
výlety do okolí, pečení ve 
vlastnoručně vyrobené hliněné 
peci, stezky odvahy i sportovní 
turnaje. Několik z našich dětí si na 
táboře u slavnostního ohně složilo 
svůj skautský slib a stvrdili tak, že se 
chtějí vydat dál životem po 
skautské stezce. Doufáme, že se 
tábor líbil všem účastníkům alespoň 
tak, jako se líbil týmu rádců, kteří už 
během tábora začali spřádat plány 
na příští rok. Už teď se těšíme, co 
všechno na další tábor připravíme a 
co tam zažijeme.

K letním táborům ale nepatří jen 
radosti během samotného tábora, 
ale i spousta práce na jeho zajištění, 
která začíná už zjara přípravou 
tábořiště, opravami po zimě, před 
létem pak stavbou celého tábora a 
po létě zase jeho bouráním. Tímto 
bych chtěl moc poděkovat všem, 
kteří věnovali svůj volný čas na tyto 
zdánlivě neviditelné práce a 
zasloužili se tak o to, že mohly u 
Bohuslavic proběhnout během léta 
krásné 4 tábory pro celkem cca 250 
dětí a dospělých. Jmenovitě bych 
chtěl poděkovat hlavně dvěma 
tatínkům našich oddílových dětí, 
Honzovi Křivánkovi a Miroslavovi 
Klepáčkovi, kteří nás zachránili při 

bourání tábora na konci srpna a 
velmi obětavě vyrazili na pomoc. 
Jenom díky nim se vše podařilo 
nakonec stihnout rozebrat a 
bezpečně uskladnit na zimu.
Mockrát děkujeme. 

Teď už je ale před námi další školní 
rok. Od září zase začneme s 
pravidelnými schůzkami a 
výpravami, které jsme přes léto 
neměli. Opět se budeme v tomto 
školním roce scházet v CPR Veselá 
Beruška, která nám, stejně jako 
minulý rok, pronajímá prostory ve 
čtvrtek od 15:30 do 17:00 hodin. 
Společně s radnicí už řešíme různé 
jiné alternativy, kde se scházet, ale 
zatím pro tento školní rok nemáme 
k dispozici vhodnější prostor. 
Uvidíme, třeba se nám už během 
tohoto školního roku poštěstí najít 
alternativu.

Hodně lidí se mě ptá, jak jsme na 
tom s kapacitou a jestli budeme 
přijímat nové členy. Naše kapacita 
je v tuto chvíli daná jednak velikostí 
prostoru v CPR Veselá Beruška, který 
máme k dispozici a jednak lidskou 
kapacitou, tedy počtem lidí, kteří se 
vedení jednotlivých družinek 
mohou věnovat. Uvidíme, kolik se 
nás sejde na první schůzce po 
prázdninách, zhodnotíme naše 
kapacity a pokud to bude možné, 
rádi přijmeme děti do všech družin, 
kde bude volno. Pokud by se chtěl 
zapojit někdo starší (15+) na pomoc 
s vedením družin, budeme velmi 
rádi. Myslím si, že to pro mnohé 
může být velmi zajímavá zkušenost. 
V obou případech, ať už k nám 
chcete přihlásit dítě nebo se zapojit 
do činnosti oddílu, se mi ozvěte 
telefonicky (736 539 155) nebo 
emailem (tomas.strnad@skaut.cz), 
případně přijďte na naše pravidelné 
schůzky a na všem se domluvíme. 
Přeji všem dětem úspěšný začátek 
dalšího školního roku.
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